
 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 25. januar 2022 kl. 18.30 - 20.00 
 

Afbud fra: Claus Bach 

Mødeansvarlig: Charlotte Rohleder.  

Mødested: Virtuelt bestyrelsesmøde – mødelink til Teams sendes pr. mail. 

 

ES – Erik Sørensen 

LD – Louise Dyreborg 

LB – Lisbeth Byrrisen  

CR – Charlotte Rohleder  

CB – Claus Bach 

RA – Rikke Andersen 

LH – Linda Hansen 

AL – Anne Lind-Hansen 

BBC – Bo Bak Christiansen 

JJF – Johnnie Fischer 

CJ – Charlotte Jørgensen 

CF – Claus Fagerlund 

 

Pkt. Indhold Bilag Tids-

Ramme 

Ansvarlig Forventning 

1. Godkendelse af referat 

 

 5 min. CR Godkendelse 

 

 Referatet godkendes til næste bestyrelsesmøde som afvikles med fysisk tilstedeværelse. 

 

2.  Elevrådet 

 

 10 min. CR Orientering 

 Sidste elevrådsmøde blev brugt på at få Sara (ny elevrådskontaktlærer) i gang. 

Ellers talte rådet om: Trafik rundt bag om hallen, flere sofaer i UM, børn fra HEL der larmer, et hyggerum (det 

gamle bibliotek eller et andet rum), forbedringer af toiletterne.  

Velfærdens fundament imødekommer forbedringer af toiletterne. 

Vedr. ønsket om køleskabe, så har skolebestyrelsen været med til at fjerne dem, af hensyn til strømforbrug, 

brug m.v. 

Rollerne blev fordelt: Ordstyrer, formandskab, bestyrelsesrepræsentant, referent. 

 

3. Temapunkt: Planlægning af temaaften 

 

 60 min. CR Orientering og 

drøftelse 

 Der er stemning for en temaaften før opstillingsvalgaftenen, med en spændende oplægsholder, som kan lede 

hen mod kommende skolebestyrelsesvalg. 

Bestyrelsen nedsatte et udvalg (RM, CR, CF, CJ), som skal finde tid, dato og koordinere med en 

oplægsholder. Udvalget sender information / forespørgsel ud til resten af bestyrelsen efter behov. 

Datoen for afholdelse af valget er endnu ikke kommet. Det er Odense Kommune der kommer med denne 

tidsplan. 

 

4. Orientering: 

• Nyt fra formanden 

• Nyt fra ledelsen 

o Personale 

o COVID-19 

 

 

 

 

15 min. CR, CF Orientering 

 Ansættelsessamtaler i HEL (lærerstillinger) og medhjælpere i ForårsSFO torsdag d. 27/2. 

Skolen har ansat en barselsvikar og fast lærerstilling i YBM. 

 



Det har været en heftig tid siden jul med mange coronasmittede elever og medarbejdere, hvilket har betydet 

et stort kommunikationsarbejde og høj vikarkompleksitet. Udmeldingen fra Sundhedsstyrelsen i går (færre 

isolationsdage), kombineret med medarbejdere der løbende bliver raske, samt oprettelsen af en 

coronapostkasse, har lettet situationen noget. 

 

Ift. Velfærdens fundament er ´Modernisering og Lokalområdet´ endnu ikke påbegyndt (faglokaler, toiletter, 

multibanen og legeområder) - dog er der afholdt et møde og forventningen er, at moderniseringen er afsluttet 

i 2023. Vedligehold er kørt på for fuld kraft med gulve, lofter og belysning. Næste etape er udskiftning af tage. 

 

5. Evt. 

 

  Alle  

 Forældrerepræsentanterne opfordres til at afklare, hvorvidt de er kandidater til kommende 

skolebestyrelsesvalg til næste møde. 

 

 Kommende møde: d. 22. februar 2022 

 

Kommende emner: Opfølgning på 

Velfærdens Fundament 

• Princip-arbejde: 

 

 

    

 

 


